

التاريخ: 11 مايو 2025م

تعيين عضو مجلس إدارة

يسر شركة السوادي للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تحيط علماً كلاً من هيئة الخدمات المالية، وبورصة مسقط، والمستثمرين بالآتي:

في تاريخ 11 مايو 2025م، وافق مجلس إدارة الشركة على تعيين الفاضل/ هيتوشي سوزوكي كعضواً مؤقتاً في مجلس الإدارة عوضاً عن الفاضل/ كازوماسا فوجيتا الذي قدم استقالته بتاريخ 3 مايو 2025م. يتمتع الفاضل/ هيتوشي سوزوكي بخبرة دولية ومتعددة التخصصات تمتد لأكثر من 30 عاماً في قطاعات الطاقة والبنية التحتية والاستثمار. الفاضل/ سوزوكي حاصل على بكالوريوس من كلية الحقوق.




بريتام سرياف
أمين السر

Date: 11 May 2025

Appointment of a member of the Board of Directors

Al Suwadi Power Company SAOG (the "Company") advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community as follows:

On 11^h May 2025, the Board of Directors of the Company approved the appointment of Mr. Hitoshi Suzuki as a temporary Director on the Board in place of Mr. Kazumasa Fujita who has tendered his resignation on 3 May 2025.

Mr. Hitoshi Suzuki has over 30 years of international and cross-functional experience in the energy, infrastructure, and investment sectors. Mr. Suzuki holds a B.A. in Faculty of Law.


Preetam Saraf
Company Secretary

